

FOAM CORE VINYL GASKET WEATHERSEAL

TOOLS NEEDED:



INSTRUCTIONS:



INSTRUCTION DETAILS:

Door Installation:

1. Close door. Place gasket on door stop on hinge side of door with bulb side of gasket lightly touching door.
2. Nail or staple gasket in place. Place fasteners 4-6 inches apart. Keep gasket straight, but do not stretch it.
3. Trim gasket to fit corner of door opening. Continue across the top and latch side of door. Open and close door frequently to be sure it operates smoothly.

Window Installation:

1. Close window. Cut gasket into lengths required to seal the top, bottom and sides of window.
2. Place gasket along frame of window with bulb touching window sash.
3. Nail or staple gasket in place keep vinyl straight during installation but do not stretch it. Place nails or staples 4-6 inches apart.



M-D Canada, a division of M-D Building Products

Headquarters

5720 Ambler Drive, Mississauga, ON, L4W 2B1
1-800-565-6653 | service@mdteam.com

Retail Distribution Center

2994 Peddie Rd, Unit 2, Milton, ON L9T 6Y9
1-888-908-1036 | retailorders@mdteam.com

JOINT VINYLE JOINT D'ÉTANCHÉITÉ NOYAU EN MOUSSE

OUTILS NÉCESSAIRES :



INSTRUCTIONS :



DÉTAILS POUR L'INSTALLATION :

Installation sur la porte:

1. Fermer la porte. Placer le joint sur la butée de porte du côté charnière de la porte, le boudin du joint touchant légèrement la porte.
2. Clouer ou agraffer le joint en place. Placer les attaches à une distance de 10,16 cm à 15,24 cm. Garder le joint droit, mais ne pas l'étirer.
3. Ajuster le joint pour s'adapter au coin de l'ouverture de la porte. Continuer sur le côté supérieur et le côté du loquet. Ouvrir et fermer fréquemment la porte pour vous assurer qu'elle fonctionne correctement.

Installation sur la fenêtre:

1. Fermer la fenêtre. Couper le joint aux longueurs requises pour sceller le haut, le bas et les côtés de la fenêtre.
2. Placer le joint le long du cadre de la fenêtre, le boudin touchant le châssis de la fenêtre.
3. Clouer le joint en place pour maintenir le vinyle droit pendant l'installation, mais ne pas l'étirer. Placer des clous ou des agrafes espacés de 10,16 cm à 15,24 cm.



M-D Canada, une division de M-D Building Products

Siège social

Centre de distribution au détail

5720 Ambler Drive, Mississauga (Ontario) L4W 2B1
1 800 565-6653 | service@mdteam.com

2994 Peddie Road, Unit 2, Milton (Ontario) L9T 6Y9
1 888 908-1036 | retailorders@mdteam.com